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Abstract (en)
Printed articles are converted and conveyed with high performance by a method wherein the printed articles are organised in clusters (2, 2'). A
cluster of printed articles is a group of at least two individual printed articles which are jointly processed in cluster streams over a partial section or in
a partial process. Such a cluster stream can be divided or reduced to a cluster stream of lower magnitude (decreasing number of printed articles per
cluster). It is also possible to mix or combine cluster streams. As a result, it becomes possible to provide a processing performance at the desired
positions, within an overall system, which in principle has no upper limit. At the same time, the process permits increased flexibility by means of
special buffer facilities, redundancy, etc, with relatively low expenditure of materials and costs. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Weiterverarbeitung und Förderung von Druckprodukten unter hoher Leistung erfolgt in der Weise, dass die Druckprodukte in Clustern (2, 2')
organisiert werden. Ein Druckprodukte-Cluster ist eine Gruppe von mindestens zwei einzelnen Druckprodukten, die mindestens über eine Teilstrecke
oder einen Teilprozess in Clusterströmen gemeinsam verarbeitet werden. Ein solcher Clusterstrom kann geteilt oder zu einem Clusterstrom niederer
Ordnung (abnehmende Anzahl von Druckprodukten pro Cluster) reduziert werden. Ausserdem ist es moglich Clusterströme zu mischen oder
zu koppeln. Dadurch wird es ermöglicht, innerhalb eines Gesamtsystems eine nach oben grundsätzlich offene Verarbeitungsleistung an den
gewünschten Stellen zu schaffen. Das Verfahren ermöglicht gleichzeitig eine erhöhte Flexibilität durch spezielle Puffermöglichkeiten, Redundanz,
etc. unter verhaltnismässig geringem Material- und Kostenaufwand.
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